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Laag-Keppel, 18 juni  2023 

 

Geachte leden van de Dorpsraad Keppel en Eldrik, 

 

Wij realiseren ons dat het kort dag is, maar graag vragen wij uw aandacht voor een tweetal 

onderwerpen: het DorpsEnergiePlan (DEP) en de contacten met vertegenwoordigers Landgoed 

Keppel en/of Greentrust die een urgent karakter hebben. 

 

DEP 
Allereerst complimenteren wij u met het schrijven dat u aan de gemeente heeft gezonden op 25 mei 

jl. waarin u aangeeft zich terug te trekken uit het DEP met juiste inhoudelijke argumenten. Naar 

aanleiding daarvan heeft de Dorpsraad op 6 juni jl. overleg gehad met de heer Pelgrom inzake het 

DEP en de loskoppeling van het DEP van de windturbineplannen. De intentie van de Dorpsraad om 

actief aan een DEP te werken ondersteunen wij volledig. 

Echter of hierin de samenwerking met de gemeente moet worden aangegaan betwijfelen wij ten 

zeerste, gezien de met feiten aantoonbare onbetrouwbaarheid van het college van B&W en in het 

bijzonder wethouder Pelgrom ten aanzien van hun actuele standpunt over industriële windturbines 

ten opzichte van het eerder uitgedragen coalitieakkoord in juni 2022, waarin nu sprake is van een 

totale omwenteling. Ook willen wij u erop attenderen dat de beleidsmedewerker van onze gemeente 

die samen met u aan het DEP werkt actief is (mw. Frederike Meijer; zie ook 

https://www.natuurenmilieufederaties.nl/team/frederike-meijer) voor de RES en daarmee ook een 

directe link heeft naar realisatie van grote energieprojecten, waaronder windturbines. 

Nu komende donderdag op 22 juni a.s. in de gemeenteraad besluitvorming gaat plaatsvinden over de 

uitgangspunten voor de herijking van de Routekaart Energieneutraal Bronckhorst is sprake van een 

cruciaal moment. 

Wij zijn benieuwd naar de stellingname van de Dorpsraad hoe zij voornemens is hierop te acteren, 

mede gezien de statutaire verantwoordelijkheid zich in te zetten voor de leefbaarheid en het 

leefklimaat van de inwoners. 

In onze ogen doet de Dorpsraad er verstandig aan een duidelijke stellingname op de voorgenomen 

uitgangspunten in te nemen voorafgaand aan de besluitvorming in de gemeente op 22 juni a.s..  

Wij zijn benieuwd of de Dorpsraad de samenwerking met de gemeente over het DEP al dan niet gaat 

beëindigen, indien de gemeente besluit tot de voorgenomen wijzigingen zoals nu voorzien: met o.a. 

 geen hoogtebeperking (allerhoogste windturbines denkbaar op land (280m) in 

zoekgebied/voorkeurslocatie Laag-Keppel/Hoog-Keppel/Eldrik mogelijk (!)) 

 geen duidelijke afstandsnormering 

 geen voorzichtigheidsprincipe t.a.v. gezondheid 

 gemeente als co-ontwikkelaar van windturbine-projecten 

Het is evident dat met name de eerste drie punten van essentieel belang zijn voor alle inwoners van 

Keppel en Eldrik. De Dorpsraad zal daarom een duidelijk standpunt moeten innemen op 
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bovenstaande punten en naar de inwoners duidelijk moeten zijn over welke rol zij wil voor zichzelf 

ziet richting de gemeente? 

- Vraag 1: Kunt u aangeven welke rol u in het windturbine-dossier voornemens bent op zich te 

nemen?  

- Vraag 2: Pakt u de handschoen op om de overgrote meerderheid van de inwoners van Laag-

Keppel/Hoog-Keppel/Eldrik te vertegenwoordigen (deze zijn fel tegen windturbines zoals u 

weet). 

 

Contacten met vertegenwoordiger van Landgoed Keppel en/of 

Greentrust 
In het verleden hebben vertegenwoordigers van de Dorpsraad in de oude samenstelling regelmatig 

contact gehad met vertegenwoordigers van Landgoed Keppel en/of Greentrust. Destijds heeft in de 

achterkamertjes overleg plaatsgevonden. Wij vinden het van belang dat de Dorpsraad hier 

open/eerlijk/tijdig/transparant haar inwoners over informeert. Dat heeft zij ook toegezegd in de 

laatste ALV. 

Gezien de voorgenomen koerswijziging door B&W van de gemeente Bronckhorst om toch industriële 

windturbines te gaan plaatsen worden de initiatieven van het Landgoed Keppel weer actueel. 

Daarom zouden wij graag van u ook antwoord ontvangen op de volgende vragen: 

- Vraag 3: Is er al op enigerlei wijze contact geweest tussen leden van de Dorpsraad en 

vertegenwoordigers van Landgoed Keppel en/of Greentrust. Zo ja, op welke momenten en 

wat is hierin inhoudelijk besproken? 

- Vraag 4: Is de Dorpsraad van plan contact te gaan hebben met vertegenwoordigers van 

Landgoed Keppel en/of Greentrust inzake mogelijke plannen voor industriële windturbines in 

Eldrik? Zo ja, welke rol gaat zij daarin op zich nemen? 

 

We zouden het zeer op prijs stellen, gezien de urgentie, als wij uiterlijk 21 juni a.s. van u een reactie 

op alle 4 bovenstaande vragen mogen ontvangen. 

 

Met vriendelijke groet, 

 

Stichting Tegenwind Keppel en Eldrik 


